
B e r r y e s s a   C h i n e s e   S c h o o l
Morrill  (408)874-5874               Sierramont (408)679-3326

BCS School Hours
Sat. 9AM-1PM

博愛信箱/P.O. Box 32988, San Jose, CA 95152  • 留言/Voice Mail: 408-5200-BCS  •  website: www.bcs-usa.org  • Email: board@bcs-usa.org

博愛重要事項 / BCS Important Events

日期 事      項 Events 地點/Where

10/15 火警及地震演習 Fire and Earthquake Drills Morrill/Sierramont

10/29 秋季園遊會
兒童文化班停課一天

(成人文化班照常上課）

Fall Carnival                      11:30am-2:00pm
No Student culture classes
(Adult Culture classes as normal)

Sierramont

10/29 學術比賽報名開始 Academic Competition Registration Open Online

本期摘要 Summary

● 地震及防火演習 Fire/Emergency Drill Instruction
● 秋季園遊會 Fall Carnival
● 學校通訊 School Announcement
● 哥哥姐姐伴讀計劃 (廣東話) Tutoring Program – Cantonese
● 課後輔導、領導力培訓團隊 Tutoring Program/Leadership Training Program
● 秋季園遊會海報 Fall Carnival Poster
● 10/15 親子日繪畫比賽、民俗體育活動及享受台灣美食 TCAAT Drawing contest,

Athletic Tournament, and Taiwanese food
● 北加州中文學校聯合會消息 ANCCS News
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地震及防火演習  Fire/Emergency Drill Instruction

09:10am 廣播緊急事故及防火演習時間
Pre-announce the drill time (10am) through PA

10:00am 第一次警鐘 (持續 15 秒)
教師指示學生躲藏在書桌下
1st alarm (use megaphone on PA, 15 sec)
All teachers instruct their students to hide under their desks.

10:01am 第二次警鐘 (持續 15 秒)
教師指示學生有秩序地迅速離開教室，並到指定集合地點 (路線圖請看下頁)。
教師請隨身帶同筆、點名報告、及缺席學生報告。
書包等物品應留在班房。
2nd alarm (use megaphone on PA, 15 sec)
All teachers instruct their students to evacuate according to the Emergency Evacuation Instruction and Map
immediately (See next page for the map).  Leave school bags and other items in the classrooms.

10:05am 學生在指定地點集合並按班別排列，演習路線圖已於演習前交給教師及校區經理。
集合時，教師請盡快重新核對上課出席人數，並完成出席、缺席學生報告，交給校區經理。如發現人數不符，請
即報告。
All students line up by class at the designated area.  Evacuation maps for each campus are distributed to teachers
& campus managers before the day of drill. Teachers should bring a student roll call list taken in the morning with
them to the designated evacuation area.  In order to account for all students, teachers should retake roll calls again
at the evacuation site. After the roll call, teachers will submit the Class Roll Call Report to the campus manager and
notify him/her if there are any students missing.

10:15am 校區經理集齊各班報告，確定全員到齊後，解散學生，由老師帶領學生返回教室。
After all Class Roll Call Reports are collected and all students are accounted for, the campus manager will give the
dismissal instruction. Teachers will lead their students back to their classrooms.

10:20am 休息時間
Recess

　　　　　　　 　　　　　　　　　
　　　　　　　 　　

博愛臉書

BCS Facebook

博愛Yelp
BCS Yelp

支持博愛
Support BCS via
Amazon
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秋季園遊會 Fall Carnival

博愛將於十月二十九日，星期六，上午十一時半至下

午兩時在Sierramont校區舉辦一年一度的秋季園遊
會。博愛誠意邀請全體學生與家長參加，節目包羅萬

有：吃喝玩樂、萬聖節服裝巡遊、精彩表演和現場抽

獎！

歡迎每班自設攤位，這是打造團隊精神和建立友情的

良機。此外，攤位可以一展所長並籌集班費，相得益

彰。

歡迎聯同身邊有興趣學習中文的朋友一同參加，感受一下

在博愛中文學校學習中文的氣氛與樂趣。

歡迎校外有興趣機構參與自設攤位，請與學

校聯絡查詢詳情。

BCS will be hosting our annual fall carnival at the Sierramont
campus on Saturday, October 29th, from 11:30 am to 2:00
pm. We wholeheartedly invite our students and parents to
join the party. There will be food, drink, fun games, a
Halloween costume parade and other exciting programs!
There will also be a raffle drawing.

The school invites parents of each class to participate in setting up a booth. This will be a good
opportunity for parents and students to get to know each other in class.  In addition, hosting a booth can raise class funds for
your own class.  We highly encourage everyone to participate in this fun event.

If you have friends who are interested in learning Chinese, the school also welcomes your friends to come and experience the
atmosphere and fun of learning at Berryessa Chinese School.

The school also welcomes other organizations outside of school to participate in setting up booths at the carnival.

👉秋季園遊會攤位報名表

👉 Fall Carnival Booth Registration

👉學生義工表 Student Volunteer Signup

博愛臉書
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博愛Yelp
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學校通訊 School Announcement

當車輛駛進學校停車場時：請減速，注意學童和行人。
Attention Drivers: Please slow down when entering the school parking lot. Watch out for
children and pedestrians.

巡邏人員 Parent Patrol
以下各班級請每班派兩名巡邏家長，於上午8:45到校園辦公室報到。

HSIC2、MP、C2、M5、M4、CFL5

Morrill文化班： HSIC2、L2/L3，每班派一名巡邏家長，於上午11:30到校園辦公室。
Sierramont 文化班：AP，請派兩名巡邏家長，於上午11:30到校園辦公室。

班級巡邏時間表請參閱家長、學生手冊 Parent & Student Handbook (2022-2023)

For the following classes, please have two parents report to the campus office at 8:45 AM for

instructions and equipment. HSIC2、MP、C2、M5、M4、CFL5
Morrill culture class: please send one parent to the campus office at 11:30 AM HSIC2、L2/L3
Sierramont culture class: please send two parents to the campus office at 11:30 AM AP

The patrol schedule is in the家長、學生手冊 Parent & Student Handbook (2022-2023)

COVID安全指南 Safety Guidelines
為確保學生，老師和家長的安全，博愛制定的COVID安全指南，以加州教育部和Berryessa聯合校
區的的建議作為基礎。本校將定期作出檢視，並進行適當調整。

請仔細閱讀並遵守COVID安全指南，請點擊以下連結，簽署已讀囘條。

Safety of our students, staff and parents are our utmost priority.  BCS set our safety guidelines based on
the recommendation set forth by the California Department of Education and Berryessa Union School
District.  We will review these guidelines regularly and adjust them as needed.

Please carefully read and follow the COVID Safety Guidelines to keep everyone safe. Acknowledge by
filling the online return slip using the link below.

安全指南 COVID Safety Guidelines

👉🏻 安全指南囘條 COVID Safety Guidelines Return Slip
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學校通訊 School Announcement

Sierramont 校區 Campus
學生和家長禁止從學校正門出入。

學生和家長必須從外面的門進入教室。如果教室門無法開啟，請耐心等候老師開啟。

學生不得逗留和使用圖書館。

Students and parents are prohibited entering or exiting the school's main entrance.
Students and parents must enter the classroom from the outside. If the classroom door is locked,
please wait until the teacher opens the door.
Students are NOT allowed to stay and use the library.

教室指南 Classroom Guidelines
學校建議在室內戴上口罩。

請在教室外吃喝。

請保持教室清潔。

請勿進入和停留在非許可使用的教室內。

請勿在教室內觸摸或使用任何日校(非博愛中文學校)的物品（例如: 洗手液）
請於使用課室前為課室拍照，下課後請把教室還原照片中的狀况。目的是確保日校安心借出

課室，保持良好租賃關係。

在下課後，教室值日家長須填妥課室記錄紙，交回辦公室。

School strongly recommends wearing a mask inside the classroom.
Please eat and drink OUTSIDE the classroom.
Please keep the classroom CLEAN.
DO NOT enter and remain in empty classrooms.
DO NOT touch or use any day school items in the classroom (e.g. hand sanitizer ), use BCS supplies.
Please take a photo of the classroom before class. At the end of the class, RESTORE the classroom to
the condition as in the photo. BCS wants to maintain a good relationship with the day school.
After class, the Room Parent must complete and submit the Classroom Checklist to the campus office.
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學校通訊 School Announcement

徵求義工 Bread Team Volunteer

如果您是住在Coleman Ave的Panera bread附近，願意於星期五晚上九時前領取麵包，或願意在星

期六早上九時到十時在Morrill或Sierramont辦公室分配麵包，請到辦公室與我們聯絡或電郵到
board@bcs-usa.org。您將會和其他義工，根據當值時間表領取麵包。謝謝！

If you live near Panera bread on Coleman Ave and can help pick up the bread by 9:00 pm on Friday, or
distribute bread at the Morrill or Sierramont offices on Saturday from 9-10 am, please contact us at any
office or email to board@bcs-usa.org.  You will take turns with other parents to assist with picking up
the bread. Thanks!
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哥哥姐姐伴讀計劃 (廣東話)     Tutoring Program – Cantonese

click👉參加報名 Info Session Registration Link
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請點擊以下鏈接：

博愛中文輔導介紹 (中文)

Click link for more information：
BCS Tutoring program (English)
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總統志工服務獎 The President's Volunteer Service Award

October ５, 2022  第45屆雙週刊第三期
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BCS Contacts 聯絡電郵

如有任何問題或建議，讓博愛中文學校可以得到改

善，請電郵至各部門的主管，謝謝大家！

If you have any questions or suggestions for improvement

concerning BCS, please feel free to reach out to our leadership

listed below.

Department Email

BCS Board board@bcs-usa.org

Secretary secretary@bcs-usa.org

Admin / Operations vp-admin@bcs-usa.org

IT / Website Support it@bcs-usa.org

Registration registration@bcs-usa.org

Curriculum vp-curriculum@bcs-usa.org

Mandarin mandarin@bcs-usa.org

Cantonese cantonese@bcs-usa.org

CFL cfl@bcs-usa.org

HSIC hsic@bcs-usa.org

Academic Competition ac@bcs-usa.org

Editor editor@bcs-usa.org
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